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Komisia Mestsk6ho zastupitel'stva mesta
pre ochranu verejn6ho poriadku

PreSov
V{tlaiok:

Me

ZAPISNICA
zo 1. zasadnutia

Komisie Mestsk6ho zastupitel'stva v PreSove
pre ochranu verejn6ho poriadku, ktor6 sa konalo dna 11.1.2016

Zasadnutie komisie sa uskutodnilo dlia 11.1.2016 o 1,1.30 hod. v kancclirii ndielnika
rrc.t.kej policie na U L Jcrkor i i. 24. Pr<.ior .

Zasadnutia komisie sa nezidastnili PhDr. Radoslav MILdO. ktor.i sa pisomne osprave<llnil.
Kon.isia bola uzndsania schopna. Zasadnutie viedol PaedDr. Miroslav BENKO, MBA -
predseda komisie, otvolil zasadnutie a obozn6mjl ilenov s programom.

Program zasadnutia komisie:

1. Otvorenie predseda komisie.
2. Schviienieprogramu.
3. Prerokovanie iiadosti na ilpravu previidzkov;ich d6b.
4. Rdzne.
5. Diskusia.
6. Z ret.

K bodu 2

ilenovia konisie schv6lili program zasadnutia aza overovatel'ov p. Val€riu
DROBNAKOVU a Ing. Jozefa COKINU.

K bodu 3

K prerokovaniu neboli Ziadne 2iadosti na tpravu prev6dzkovlich d6b.

Kbodu4a5

Podncty. pripomicnky a informtcie ilenoy komisie vzncsen6 na zasadnuti 21.12.2015:

- prerokovand na zasadnuti

Podnetv. orinomienkv a informicie ilenov komisie:

- Pa€dDr. Miroslav BENKO, MBA sa informoval na situ6ciu v blizkosti ZS



Srobilovej, kde v minulosti sa ricSiia dopravn6 situ6cia pri plichode a odchode iiakov
uvedenej ikoly.
Odpovedal Mgr. Jrin ANDRE.IKO, PhD., kto{ uviedol, Ze hliadky mestskej polioie
pra\'idelne monitoruji uvedeni pdestor a dohliadajir na dopravnit disciplinu. Stav
v doptavnej discipline je uspokojivi, o dom sveddi aj skutoanosf d'akovnich listov zo
strany rodidov doSllich na nestskii policiu.

- Vdaldom informoval Mgr. J{n ANDRE.IKO, PhD. o stave verejndho poriadku
podas Silvestrovskich osl6v, kde konstatoval priebeh bez mimoriadnych udalosti.
TaktieZ informoval o rieSeni doplavnej situicie na Ndmesti 1. mdja, kdc nesprivnym
parkovanim vozidiel na chodniku, resp. na ceste dochddzalo ku koliznym situliciam,
kcdy vodidi obchddzajrici lieto vozidl6 sri nuteni vch6dzaf do protismeru. Uviedol, 2e
mestska policia tento isek nronitoruje v rdmci svojich moznosti.
Cienovia korrisie vzali uveden6 na redomie.

- p. Val6rin DROBiIAKOVA pouk6zala na neuspokojivj stav distoty chodnikov Ul.
Lllavnci. Po roztopeni snehu na chodnikoch ostava posypovi materiAl (kamenna dfi').
ktor6 nielenie znedistujc chodnik, ale aj znemoZiuje bezpedmi ch6dzu. dlenoria
komisie sa stotoZnili s touto skutodnosfou a iiadaju Oddelenie komunrilnych sluZieb
MsIi o zjednanie ndpraw prostrednictvom menlich obecnyich sluZieb.

K bodu 6

Predseda komisie pod'akoval dlenom za udast' a podnetnd pdpomienky p prejcdnivani
nateri610\'. Nasledujilce 2. riadoe zasadnutie komisie sa uskutodni sa uskutodni dtia 15.2.2016
o 14.3 0 h. v kancelirii nAdehika MsP Ul. Jarkovej d. 24.

I(omisia prijala 1 rznesenie.

Prrlohu z.rpi'nice rvori nre/eIcn; li.r'rra.

Zapisovatel':
Mgr. JAn ANDREJKO. PhD.
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